
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE MIĘDZYSESYNYM: 

W OKRESIE OD DNIA 28 WRZEŚNIA 2022 ROKU DO 25 PAŹDZIERNIKA 2022 

ROKU 

 

1. OŚWIATA I KULTURA 

 

1.1. Narada z dyrektorami  

W dniu 6 października 2022 r. odbyła się w sali sesyjnej narada organu prowadzącego z 

dyrektorami placówek oświatowych, żłobków i instytucji kultury. W spotkaniu oprócz 

dyrektorów jednostek uczestniczyli Burmistrz Miasta i Gminy Kępno, Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Odpadami i Ochrony Środowiska oraz Naczelnik i pracownicy Wydziału Oświaty 

i Kultury. 

Głównymi tematami spotkania były: dopłaty do źródeł ciepła oraz oferta instytucji kultury dla 

wychowanków i uczniów Gminy Kępno.  

 

W dalszej części narady z przedszkolami i szkołami omawiano także sprawy różne z zakresu 

oświaty.  

 

1.2. Konkurs na stanowisko dyrektora  

W dniu 10 października 2022 r. przeprowadzono konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Myjomicach.  

Z uwagi na brak ofert, konkurs nie został rozstrzygnięty.  

 

1.3. Dzień Edukacji Narodowej 

W dniu 14 października 2022 r. w Sali OSP w Świbie odbyła się gminna uroczystość z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej. W tym roku połączona była z obchodami nadania sztandaru i 

pasowaniem pierwszoklasistów Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Świbie.  

Podczas uroczystości pożegnano odchodzących w tym roku na emeryturę pracowników 

kępińskich szkół i przedszkoli, a także wręczono Nagrody Burmistrza za szczególne 

osiągnięcia w pracy dydaktyczno – wychowawczej. 

W tym roku z rąk Burmistrza otrzymali to wyróżnienie następujący nauczyciele: 

- Agnieszka Bohm-Wojtasik – SP nr 1 

- Monika Jańska – SP nr 1 



- Ewa Olek – SP nr 1 

- Monika Klupś - SP nr 2 

- Renata Siudy - SP nr 3 

- Magdalena Maciejewska-Kądziela - SP nr 3 

- Włodzimierz Jurczenia - SP nr 3 

- Robert Muszyński - SP nr 3 

- Anna Polaszczyk - SP Świba 

- Adrianna Miś - SP Świba 

- Patrycja Gola-Olek – SP Myjomice 

- Justyna Geide – SP Mikorzyn 

- Lidia Kubot – SP Mikorzyn 

- Katarzyna Wróblewska – SP Hanulin 

- Maria Szupińska – dyrektor Przedszkola Samorządowego w Hanulinie 

- Katarzyna Pientak – Przedszkole Samorządowe nr 2 

- Małgorzata Mucha – Przedszkole Samorządowe nr 4 

- Aleksandra Uraczyńska – Przedszkole Samorządowe nr 4 

- Izabela Ambrozik- dyrektor SP Świba 

- Henryk Grzesiak- dyrektor SP Hanulin 

Burmistrz Piotr Psikus uhonorował także obecnego na uroczystości Krzysztofa 

Grabowskiego, Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego medalem z okazji 360-lecia 

nadania Kępnu praw miejskich. To specjalne wyróżnienie nadawane jest osobom oraz 

instytucjom, za wybitne osiągnięcia w działalności społecznej, oświatowej, kulturalnej, 

gospodarczej lub sportowej. Burmistrz podkreślił ogromne zasługi Wicemarszałka dla 

rozwoju i promocji Gminy Kępno. 

Dzień Edukacji Narodowej był też okazją, by pogratulować pani Beacie Ochnio – dyrektor SP 

Krążkowy, która została uhonorowana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Kępno 

Brązowym Krzyżem Zasługi. 

Uroczystość uświetnił występ dzieci i młodzieży ze Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy 

w Świbie.  

 

1.4. Szkolenie dla dyrektorów 

W ramach doskonalenia zawodowego nauczycieli, w dniu 25 października 2022 r., odbyło się 

szkolenie pn. „Nowa ścieżka zawodowa nauczycieli oraz inne zmiany w Karcie Nauczyciela, 

w tym ocena pracy i czas pracy nauczycieli od 1 września 2022 roku”.  



Szkolenie było dedykowane dla dyrektorów szkół i przedszkoli Gminy Kępno, jednakże 

udział wzięli w nim także nauczyciele tych placówek.  

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA 

 

2.1. Realizacja zadania publicznego z pominięciem otwartego konkursu ofert 

W dniu 28 września 2022 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podjął decyzję o wsparciu 

realizacji zadania publicznego pt. „Turniej pokoleniowy” kwotą 9 500,00 zł. Oferta realizacji 

zadania została złożona w trybie pozakonkursowym przez Międzyszkolny Uczniowski Klub 

Sportowy „Marcinki Kępno”.  

 

2.2. Dodatkowy nabór w Gminie Kępno w ramach programu „Granty PPGR” 

W dniu 29 września 2022 r. Gmina Kępno opublikowała informację o możliwości 

zawnioskowania o otrzymanie bezpłatnego laptopa dla uczniów szkół podstawowych 

i średnich z rodzin byłych pracowników PPGR w ramach dodatkowego naboru, 

prowadzonego w związku z oszczędnościami po postępowaniu przetargowym. Zbieranie 

oświadczeń uprawnionych wnioskodawców trwało do dnia 10 października 2022 r., następnie 

rozpoczęła się weryfikacja zgłoszeń w kontekście spełnienia kryteriów. Laptopy przyznane 

będą według kolejności zgłoszeń do wyczerpania dostępnej puli, pod warunkiem złożenia 

kompletnych i poprawnie wypełnionych oświadczeń przez wnioskodawcę oraz ich 

pozytywnego  zweryfikowania przez pracowników urzędu. 

 

2.3. Uczestnicy programu Erasmus odwiedzili Ratusz 

W dniu 17 października, młodzież z 6 europejskich krajów: Polski, Grecji, Turcji, Rumunii, 

Chorwacji i Portugalii odwiedziła Ratusz. Grupa przebywała w Kępnie w ramach 

międzynarodowej współpracy prowadzonej przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w 

Kępnie.  

Liczną, ponad 40-osobową grupę młodych w Ratuszu powitał Krzysztof Godek, zastępca 

Burmistrza oraz Grzegorz Mikołowski, przewodniczący Rady Miejskiej.  

Celem programu Erasmus+ jest wspieranie młodzieży w prowadzeniu międzynarodowych 

projektów oraz podnoszenie kompetencji i rozwijanie europejskiej otwartości.  

 

 

 



2.4. Obchody Krwawej Nocy Kępińskiej 

W dniu 19 października, uczczona została 77. rocznica tragicznych wydarzeń Krwawej Nocy 

Kępińskiej.  

Pamięć ofiar pomordowanych przez funkcjonariuszy Powiatowego Urzędu Bezpieczeństwa 

uczczona została wspólną modlitwą. W uroczystej Mszy Świętej odprawionej w Kościele św. 

Marcina w Kępnie uczestniczyli przedstawiciele samorządu Miasta i Gminy Kępno, Powiatu 

Kępińskiego, harcerze, delegacje szkół, instytucji, organizacji oraz mieszkańcy.  

W asyście licznie obecnych pocztów sztandarowych zebrani modlili się za ofiary Krwawej 

Nocy Kępińskiej wspólnie z księdzem proboszczem Krystianem Szenowskim. 

 

2.5. Dotacja w ramach rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych 

zachowań 

Projekt „Zagraj w bezpieczne w Gminie Kępno” otrzymał dofinansowanie w ramach 

Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024 w kwocie 100 000,00 zł. Koszt 

całkowity zadania wynosi 125 000,00 zł. W województwie wielkopolskim do realizacji 

decyzją Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji rekomendowano w sumie 11 

projektów.  

W ramach projektu w Gminie Kępno rozbudowany zostanie system mobilnego monitoringu. 

Mobilna infrastruktura punktów monitoringu wizyjnego stworzona zostanie na potrzeby całej 

gminy w tym miasta Kępno. Monitoring wykorzystywany będzie m.in. w trakcie imprez 

masowych oraz do ujawniania wykroczeń. Zaplanowany nowoczesny system posiadać będzie 

wszystkie funkcje konieczne do śledzenia i identyfikowania podejrzanych zachowań. Zostaną 

zastosowane nowoczesne kamery z oświetleniem podczerwieni. Jedną z zaawansowanych 

opcji całego systemu będzie analityka do rozpoznawania tablic rejestracyjnych. Takie 

rozwiązanie umożliwi również rozpoznawanie marki, modelu, koloru czy też kierunku jazdy 

samochodu. Ponadto w ramach zadania zrealizowane zostaną warsztaty budowania gry 

miejskiej dla dzieci i młodzieży w tematyce bezpieczeństwa. Finał gry odbędzie się w 

przestrzeni miejskiej wraz z mieszkańcami.   

Projekt realizowany jest we współpracy z Komendą Powiatową Policji w Kępnie oraz Strażą 

Miejską w Kępnie i zrealizowany zostanie do końca bieżącego roku.  

 



2.6. Konsultacje społeczne programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

rok 2023 

W dniu 19 października 2022 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał ogłoszenie 

konsultacji społecznych Programu współpracy Gminy Kępno z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2023. Projekt programu wraz z formularzem przeznaczonym do 

zbierania uwag został zamieszczony na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej Gminy Kępno a także na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie w 

dniu 20 października 2022 r. Uwagi można zgłaszać pisemnie w terminie od dnia 28 

października do dnia 4 listopada 2022 r.  

 

2.7. Dzień Seniora z wielkimi przebojami światowej sceny  

W dniu 20 października, w Europejski Dzień Seniora licznie zebrana na hali widowiskowo-

sportowej publiczność świętowała śpiewając największe przeboje światowej sceny. 

Seniorzy uczestniczyli w wydarzeniu na zaproszenie Burmistrza Miasta i Gminy Kępno 

Piotra Psikusa oraz Przewodniczącego Gminnej Rady Seniorów Kazimierza Czworowskiego.  

Dla publiczności zaśpiewała Katarzyna Jamróz i Jacek Borkowski. Artyści zaprezentowali 

program Wielkich Przebojów Światowej Sceny. W ich wykonaniu mogliśmy usłyszeć utwory 

Franka Sinatry, Nat King Cole'a, Charles Aznavour, Edith Piath, a także artystów polskich 

m.in. Hanki Ordonówny. 

 

2.8. Nowy numer „Wiadomości z Ratusza” 

Ukazał się nowy numer „Wiadomości z Ratusza”. W informatorze przeczytać można m.in. o 

prowadzonych i zakończonych już inwestycjach, wypłatach dodatku węglowego, nowych 

projektach ekologicznych.  

W numerze znalazły się także relacje z wydarzeń: przyznanych przez Burmistrza 

wyróżnieniach z okazji 360-lecia nadania Kępnu praw miejskich oraz Festiwalu Trzech 

Kultur. Informator dostępny jest w Ratuszu, instytucjach kultury oraz pływalni Qarium a 

także kolportowany do gospodarstw domowych.  

 

2.9. Konsultacje społeczne dotyczące godzin funkcjonowania placów zabaw 

W dniu 25 października 2022 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno ogłosił konsultacje 

społeczne dotyczące godzin funkcjonowania placów zabaw. Opinie na temat tego, czy place 

zabaw na terenie Gminy Kępno powinny być wyłączone z użytkowania w godzinach 22:00 - 

07:00 można składać przesyłając mailowo formularz uwag w terminie od dnia 29 



października do dnia 4 listopada 2022 r. Ogłoszenie o konsultacjach zostało zamieszczone  na 

stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Kępno a także na tablicy 

ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie. 

 

3. GOSPODARKA ODPADAMI I OCHRONA ŚRODOWISKA 

 

3.1. W dniu 26 września 2022 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno zawarł z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu porozumienie w sprawie 

dodatkowego finansowania dla najbardziej aktywnych gmin wdrażających program 

priorytetowy „CZYSTE POWIETRZE”. Otrzymaliśmy kwotę 25.600 zł. 

     

    3.2. W dniu 30 września 2022 r. Burmistrz Miasta i Gminy Kępno zawarł z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu aneks do porozumienia w 

sprawie finansowania i prowadzenia gminnego punktu konsultacyjno-informacyjnego w 

ramach programu priorytetowego „CZYSTE POWIETRZE”. Na ten cel otrzymaliśmy kwotę 

35.000 zł. 

 

3.3. W dniu 14 października 2022 Burmistrz Miasta i Gminy Kępno spotkał się w siedzibie 

urzędu z mieszkańcem Kierzna. W spotkaniu również udział wzięli: Milena Piętka – 

Naczelnik WPPiGN i Marek Oreś – Naczelnik WGOiOŚ.  Przedmiotem spotkania była 

uciążliwość hodowli bydła oraz działania organów i właściciela gospodarstwa zmierzające do 

usunięcia występujących nieprawidłowości.  

 

4.  PLANOWANIE PRZESTRZENNE I GOSPODARKA NIERUCHOMOŚCIAMI 

 

4.1. W dniu 30 września 2022 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno na mocy porozumienia 

stron rozwiązał umowę dzierżawy zawartą w dniu 20 maja 2021 roku dotyczącą oddania  

w dzierżawę gruntu o powierzchni 165 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie ogródka 

gastronomicznego nr 2. Rozwiązania umowy dokonano na wniosek dzierżawcy terenu - 

„ZEFIROS” Monika Kopacka z dnia 12 września 2022 roku. 

 

4.2. W dniu 13 października 2022 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał 

zarządzenie nr 220/2022 w sprawie zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno,  

w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej położonej w rejonie ul. Ruchu Oporu  



w Kępnie – działka ewid. nr 2719/5. Przedmiotem sprzedaży z zasobów mienia komunalnego 

Gminy Kępno, jest nieruchomość gruntowa, niezabudowana oznaczona w operacie ewidencji 

gruntów jako działka nr 2719/5 o powierzchni 0,0360 ha, użytek: drogi „dr”, w drodze 

bezprzetargowej, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej, oznaczonej w operacie 

ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Miasto Kępno, jako działka  

nr 578/8, w celu poprawy warunków jej zagospodarowania.  

 

4.3. W dniu 13 października 2022 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał 

zarządzenie nr 221/2022 w sprawie dzierżawy z zasobów mienia komunalnego Gminy 

Kępno, w trybie bezprzetargowym, nieruchomości rolnych położonych w miejscowości 

Olszowa. Przedmiotem dzierżawy na okres od dnia 14 listopada 2022 roku do 15 listopada 

2023 roku, są nieruchomości gruntowe- rolne, niezabudowane o łącznej powierzchni 1,8000 

ha, położone w miejscowości Olszowa, oznaczone w operacie ewidencji gruntów, jednostce 

ewidencyjnej: Kępno, obrębie: Olszowa, jako działki: nr 195, 235, 311, 313, na rzecz osoby 

fizycznej, z przeznaczeniem na prowadzenie działalności rolniczej – uprawa polowa. 

 

4.4. W dniu 14 października 2022 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał z Adwokat 

Dr Lucyną Staniszewską, prowadzącą działalność gospodarczą pod firmą: Kancelaria 

Adwokacka Lucyna Staniszewska z siedzibą przy ul. Jasielskiej 3d/14, 60-476 Poznań, 

umowę na usługę prawną dotyczącą  sporządzenia opinii prawnej w przedmiocie zbycia  

z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno nieruchomości gruntowych położonych  

na terenie Ośrodka Wypoczynkowego w Mikorzynie. Wynagrodzenie z tytułu sporządzenia 

ekspertyzy prawnej ustalono w wysokości 5 tys. złotych netto plus należny podatek VAT. 

 

4.5. W dniu 19 października 2022 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno przed Notariuszem 

Jolantą Kijak podpisał umowę sprzedaży w trybie I przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej przy ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Kępnie, oznaczonej w operacie ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, 

obrębie: Miasto Kępno, jako działka nr 88/10 o powierzchni 0,5064 ha. Cena wywoławcza do 

I przetargu ustalona została w wysokości 1.570.000,00 zł netto, natomiast cena sprzedaży 

osiągnięta w wyniku przetargu wyniosła 1.585.700,00 zł netto (słownie: jeden milion pięćset 

osiemdziesiąt pięć tysięcy siedemset i 00/100 złotych), plus należny podatek VAT, wg stawki 

obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości. Nabywcą nieruchomości został: MALIK 

DEVELOPMENT SPÓŁKA Z OGRANICZONA ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ, z siedzibą  



w miejscowości Pieczyska nr 84, 98-400 Wieruszów, KRS: 0000895575, NIP: 9970161760, 

Regon: 388705665. 

 

5. ROZWÓJ 

 

5.1. Przetargi ogłoszone:  

1. Zakup i dostawa fabrycznie nowego, nieużywanego sprzętu komputerowego 

przenośnego dotycząca realizacji projektu grantowego "Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym- Granty PPGR”. 

Ogłoszony: 4 października 2022 roku, planowany termin otwarcia ofert: 4 listopada 2022 

roku. 

2.  Przebudowa drogi gminnej nr G859633 w Myjomicach - etap II. 

Ogłoszony: 13 października 2022 roku, planowany termin otwarcia ofert: 3 listopada 2022 

roku. 

3.  Remont ul. Wiatrakowej w Kępnie. 

Ogłoszony: 19 października 2022 roku, planowany termin otwarcia ofert: 4 listopada 2022 

roku. 

 

5.2. Przetargi w trakcie oceny ofert:  

1. Zakup licencji, wdrożenie i uruchomienie e-usług, zakup sprzętu oraz szkolenia  

w ramach projektu pn.: „E-usługi publiczne dla mieszkańców Miasta i Gminy Kępno”. 

Ogłoszony: 15 lipca 2022 roku, termin otwarcia ofert: 5 września 2022 roku 

Wpłynęły następujące oferty: 

Nr oferty 
Część 

zamówienia 
Nazwa i adres wykonawcy Cena oferty 

Okres gwarancji  

i asysty 

technicznej 

1. 

 

Część nr 1 

Nefeni Sp. z o.o. 

ul. Klinkierowa 7 

60-104 Poznań 

1 023 802,80 zł 

 

60 miesięcy 

2. 

 

Część nr 2 

VULCAN sp. z o.o. 

ul. Wołowska 6 

51-116 Wrocław 

2 524 107,04 zł 

 

60 miesięcy 

3.  NEO-SYSTEM 390 586,50 zł  



Część nr 3 Marcin Krajewski 

ul. Podgórna 80b 

87-300 Brodnica 

36 miesięcy 

 

W zakresie części 1 Zamawiający jest w trakcie badania i oceny oferty. 

W zakresie części 2 i 3 postępowanie zostało unieważnione na podstawie art. 255 pkt 3) 

ustawy p. z. p., ponieważ kwoty zaoferowane przez Wykonawców w części 2 i 3 zamówienia 

przekraczają kwoty jakie zamawiający planował przeznaczyć na realizację zamówienia. 

 

5.3. Przetargi rozstrzygnięte: brak. 

 

5.4. Przetargi unieważnione:  

1. Remont nawierzchni ulic: Łazienkowej i Strumykowej w Kępnie. 

Ogłoszony: 29 września 2022 roku, termin otwarcia ofert: 18 października 2022 roku. 

Postępowanie zostało unieważnione w dniu 18.10.2022 roku na podstawie art. 255 pkt. 1 

ustawy p. z. p, ponieważ nie złożono żadnego wniosku o dopuszczenie do udziału 

w postępowaniu albo żadnej oferty. 

  

 5.5. Inwestycje w trakcie realizacji: 

1. Budowa drogi gminnej nr 859553P Kierzno-Mechnice – granica powiatu kępińskiego. 

Zadanie obejmuje wykonanie drogi o nawierzchni asfaltowej na długości 6,256 km.  

W wyniku realizacji inwestycji zostanie ułożona warstwa wyrównawcza i ścieralna jezdni  

o szerokości 5,5 m oraz wykonane zostaną normatywne chodniki w miejscu istniejących. 

Przejście dla pieszych przy Szkole Podstawowej w Kierznie zostanie wyniesione dla poprawy 

bezpieczeństwa dzieci przechodzących na plac zabaw.   

Generalnym wykonawcą robót jest spółka Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe 

S.A. Wartość kontraktu wynosi 7 467 404,09 zł.  

Gmina Kępno uzyskała dofinansowanie na to zadanie w wysokości do 50% z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 3 320 593,91 zł. 

2. Przebudowa ulicy Szmidta, Turowskiego i Młynarza w Kępnie – etap I. 

Zadanie obejmuje wykonanie ulicy Szmidta długości 61 m, Turowskiego długości 42 m  

i ul. Młynarza długości 57 m o nawierzchni z kostki betonowej. W wyniku realizacji 

inwestycji zostanie ułożona kostka betonowa na całej szerokości drogi oraz kanalizacja 

deszczowa z wpustami ulicznymi i ściekami z kostki. 



Generalnym wykonawcą robót jest spółka Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe 

S.A. Wartość kontraktu wynosi 397 866,23 zł.  

3. Przebudowa drogi gminnej w Pustkowiu Kierzeńskim (nr G859539P) 

Zadanie obejmuje wykonanie drogi o nawierzchni asfaltowej na długości 620 m. W wyniku 

realizacji inwestycji zostanie ułożona nawierzchnia asfaltowa jezdni o szerokości 4,0 m. 

Generalnym wykonawcą robót jest spółka Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe 

S.A. Wartość kontraktu wynosi 529 482,80 zł.  

 

5.6. Inwestycje zakończone: 

1. Przebudowa i remont drogi Kierzno – Domanin. 

Zadanie obejmowało wykonanie drogi o nawierzchni asfaltowej na długości 6,108 km o 

szerokości od 5,0 m do 5,5 m wraz z jednostronnymi chodnikami w Domaninie o nawierzchni 

z kostki betonowej oraz przebudowę przepustu w m. Kierzenko.   

Generalnym wykonawcą robót była spółka Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe 

S.A. Wartość kontraktu wynosi 4 590 797,88 zł.  

Gmina Kępno uzyskała dofinansowanie na to zadanie do wysokości 60% z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 2 358 738,40 zł. 

2. Zagospodarowanie terenu przy budynku wielorodzinnym znajdującym się przy ul. 

Solidarności 8a w Kępnie 

Zadanie obejmowało wykonanie wiaty śmietnikowej, dostarczenie i montaż szlabanu, 

wykonanie obramowania i utwardzenia terenu, wykonanie trawnika i parkingu, ogrodzenia 

oraz wymiana elementów kanalizacji sanitarnej z odtworzeniem nawierzchni. 

Generalnym wykonawcą robót była firma Usługi Hydrauliczne Hydro - Pol Daniel Polewski 

 z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 483 100,00 zł. 

3. Remont pomieszczeń w budynku kina w Kępnie 

W dniu 30.09.2022 r. zakończony został „Remont pomieszczeń w budynku kina w Kępnie”. 

Zadanie realizowane było w ramach programu „Kulisy Kultury” z dofinansowaniem  

w kwocie 39 300 zł ze środków Samorządu Województwa Wielkopolskiego.  

Wykonawcą zadania było Przedsiębiorstwo wielobranżowe UBBUD Urszula Sumisławska  

z Opola. Wartość umowna zadania to 78 601,12 zł. 

4. Wykonanie instalacji kanalizacji deszczowej w celu zagospodarowania wód 

opadowych dla budynku Przedszkola Samorządowego nr 4 w Kępnie 

W dniu 18.10.2020 r. zakończone zostały prace związane z realizacją zadania pn. 

„Wykonanie instalacji kanalizacji deszczowej w celu zagospodarowania wód opadowych dla 



budynku Przedszkola Samorządowego nr 4 w Kępnie”. Zadanie realizowane było w ramach 

programu „Deszczówka”, z którego Gmina Kępno otrzymała dotację w kwocie 42 600 zł ze 

środków Samorządu Województwa Wielkopolskiego.  

Wykonawcą zadania była firma D-M Instal Dawid Lar z Opatowa. Wartość umowna zadania 

to 71 742,21 zł. 

5. Budowa centrum rekreacji i aktywnego wypoczynku w Borku Mielęckim 

W dniu 10.10.2022 r. zakończone zostały prace związane z realizacją zadania pn. „Budowa 

centrum rekreacji i aktywnego wypoczynku w Borku Mielęckim”. Zadanie zostało 

zrealizowane w ramach programu „Pięknieje wielkopolska wieś” ze współfinansowaniem w 

kwocie 50 000 zł przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego.  

Wartość umowna zadania to 197 705,63 zł. Wykonawcą zadania był Zakład Usług 

Komunalnych „CAROLING” z Kępna. 

 

6. FINANSE I BUDŻET GMINY 

                  

 W okresie sprawozdawczym Burmistrz podpisał: 

1) zarządzenie Nr 212/2022 z dnia 30 września 2022 roku w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kępno na 2022 rok. 

      W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

2) zarządzenie Nr 213/2022 z dnia 30 września 2022 roku zmieniające zarządzenie w 

sprawie planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 2022 rok. 

      W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

3) zarządzenie Nr 214/2022 z dnia 30 września 2022 roku zmieniające zarządzenie w 

sprawie ustalenia dokumentacji przyjętych zasad rachunkowości w Urzędzie Miasta i 

Gminy w Kępnie 

4) zarządzenie Nr 215/2022 z dnia 6 października 2022 roku w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kępno na 2022 rok. 

      W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

5) zarządzenie Nr 217/2022 z dnia 13 października 2022 roku w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kępno na 2022 rok. 

      W/w zarządzenie stanowi załącznik do informacji. 

 

 



 

7. REFERAT RADY MIEJSKIEJ 

 

Stosownie do art. 30 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 

Burmistrz Miasta i Gminy Kępno jest organem wykonawczym gminy, do którego zadań 

należy m.in. wykonywanie Uchwał Rady Miejskiej w Kępnie. 

Realizując obowiązki nałożone przepisami ustawy samorządowej Burmistrz Miasta i Gminy 

przy pomocy Urzędu Miasta i Gminy przystąpił do realizacji w/w uchwał podjętych przez 

Radę w sposób określony uchwałami. Ponadto podjęte uchwały zostały zgodnie z przepisami 

prawa przekazane do nadzoru Wojewody Wielkopolskiego, opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Kępno, tablicy ogłoszeń oraz przekazane do publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

7.1. Podczas LIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Kępnie w dniu 29 września 2022 roku 

podjęto następujące uchwały:  

 

a. Uchwała Nr LIII / 363/ 2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kępno na lata 2022-2041, 

b. Uchwała Nr LIII / 364 /2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 2022 

rok, 

c. Uchwała Nr LIII / 365 / 2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

d. Uchwała Nr LIII / 366 / 2022 zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od 

posiadania psów, 

e. Uchwała Nr LIII / 367 / 2022 zmieniająca uchwałę nr XLII/308/2021 Rady 

Miejskiej w Kępnie z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kępińskiemu na rok 2022 i uchylająca uchwałę nr 

XLVII/341/2022 Rady Miejskiej w Kępnie z dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kępińskiemu, 

f.        Uchwała Nr LIII / 368 / 2022 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat w przedszkolach, 

dla których Gmina Kępno jest organem prowadzącym, 

g. Uchwała Nr LIII / 369 / 2022 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej i 

wyłączenia jej z użytkowania. 



 

8. SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 

 

8.1. W dniu 28 września wraz z A. Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, spotkałem się z K. 

Mega, Prezesem Kępińskiego Przedsiębiorstwa Drogowo-Mostowego. Spotkanie dotyczyło 

realizacji inwestycji drogowych Kierzno-Domanin, Kierzno-Mechnice realizowanych przez 

spółkę. Prezes poinformował mnie, że przygotowuje wniosek dotyczący rewaloryzacji umów 

wykonawczych w związku z sytuacją ekonomiczną w kraju. 

 

Tego dnia K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wraz z radnymi Rady Miejskiej, G. Berskim, 

Sołtysem Wsi Olszowa, S. Kraus, Prezesem Zarządu Spółki ZZO Olszowa Sp. z o.o., B. 

Bieniakiem, Prezesem Zarządu Spółki Energetyka Cieplna Kępno Sp. z o.o. oraz 

pracownikami UMiG Kępno w Zakładzie Termicznego Unieszkodliwiania Odpadów w 

Koninie zwiedzali zakład i zapoznali się z technologicznym procesem termicznego 

unieszkodliwiania odpadów. 

 

Następnie w Starostwie Powiatowym wziąłem udział w Powiatowej Radzie Rynku Pracy. 

Jestem członkiem PRRP. Na posiedzeniu zostaliśmy poinformowani o aktualnej sytuacji na 

kępińskim rynku pracy (bezrobocie w powiecie kępińskim wynosi 1,7%). Na moje pytanie 

czy firmy, przedsiębiorstwa zgłaszają informacje lub przygotowują zwolnienia grupowe, w 

związku z sytuacją gospodarczą w kraju, usłyszałem (jak i również pozostali członkowie 

rady), zaprzeczenie ze strony Dyrektor PUP w Kępnie. 

 

Tego dnia A. Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, wziął udział w kontroli prowadzonej przez 

Wojewódzki Urząd Ochrony Zabytków w zakresie inwestycji realizowanej przy budynku po 

byłej Synagodze. 

 

8.2. W dniu 29 września w Spółce Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. spotkałem się z Prezesem 

Zarządu Spółki. Podczas spotkania zapoznałem się z aktualnymi wynikami ekonomicznymi 

spółki (strata ca 1,4 mln zł za 9 miesięcy br.). Rozmawialiśmy o prowadzonych inwestycjach 

oraz konieczności redukcji zadań z uwagi na kondycję finansową spółki. 

 

Następnie uczestniczyłem w trybie zdalnym w spotkaniu z przedstawicielami firmy EkoEfekt 

Sp. z o.o. z Warszawy. W spotkaniu udział wziął: S. Kraus, Prezes Zarządu Spółki ZZO 



Olszowa Sp. z o.o., B. Bieniak, Prezes Zarządu Spółki Energetyka Cieplna Kępno Sp. z o. o. 

oraz W. Płocharz, radca prawny. Było to kolejne spotkanie poświęcone opracowaniu wniosku 

do NFOŚiGW w Warszawie, a dotyczącego inwestycji elektrociepłowni, która ma być 

zlokalizowana w sąsiedztwie ZZO Olszowa na terenie Gminy Kępno.  

 

W tym czasie K. Godek, II Zastępca Burmistrza, w Przedszkolu Samorządowym w Hanulinie 

oddział w Krążkowach, wziął udział we wspólnym czytaniu z okazji Ogólnopolskiego Dnia 

Głośnego Czytania. 

 

Tego dnia wraz z A. Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, oraz K. Godkiem, II Zastępcą 

Burmistrza, uczestniczyłem w LIII Sesji Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

8.3. W dniu 30 września wraz z A. Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, spotkałem się z U. 

Kowalińską, Wójtem Gminy Doruchów oraz G. Wyrwas, Kierownikiem Referatu Rolnictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Budownictwa Urzędu Gminy w Doruchowie. W spotkaniu udział 

wziął: M. Misała, Prezes Zarządu Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. oraz J. Małolepszy, 

inspektor WR. Spotkanie dotyczyło realizacji inwestycji drogowych (na granicy naszych 

samorządów), oraz budowie nowej sieci wodociągowej. 

 

Następnie w Kaliszu w Akademii Kaliskiej razem z wieloma innymi samorządowcami 

uczestniczyłem w prezentacji wyposażenia uczelni, a dotyczącego pracowni pielęgniarskiej, 

opieki paliatywnej. Spotkanie miało zainteresować samorządy tą uczelnią, która chce 

kształcić na potrzeby lokalnej służby zdrowia.  

 

Tego dnia K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wziął udział w meczu Reprezentacji Polski 

Burmistrzów i Prezydentów Miast w Ciechanowie. 

 

8.4. W dniu 1 października wraz z K. Godkiem, II Zastępcą Burmistrza, na kępińskim Rynku 

uczestniczyłem w koncercie orkiestr dętych służb mundurowych „Za mundurem … Kępno 

sznurem 2022”. 

 

Następnie K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wraz z A. Szydlik, z-cą naczelnika WA 

reprezentował Gminę Kępno podczas zorganizowanego przez OSP Kierzno święta 

pieczonego ziemniaka, które stanowiło jednocześnie zebranie Gminnego Zarządu OSP. 



 

8.5. W dniach 3-4 października w Brnie wziąłem udział w kolejnym posiedzeniu 

Europejskiego Komitetu Regionów. Komisja SEDEC poświęcona była angażowaniu młodych 

w innowacje oraz procesy naukowe i wynalazcze. Konsultacji i dyskusji podlegało wiele 

rozwiązań o charakterze regionalnym. 

 

8.6. W dniu 4 października K. Godek, II Zastępca Burmistrza, spotkał się z dyrektorami 

instytucji kultury. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

instytucje kultury. 

 

Następnie A. Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, prowadził naradę kierownictwa Urzędu. 

 

8.7. W dniu 5 października w Brukseli reprezentowałem Gminę Kępno podczas zgromadzenia 

Komitetu Regionów UE na 14 Komisji NAT. Omówiono tematy związane między innymi z 

reformą systemu oznaczeń geograficznych, bezpieczeństwem żywnościowym, czy też 

najmem krótkoterminowym, który odmienił oblicze europejskiej turystyki. 

 

8.8. W dniu 6 października w Spółce Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. spotkałem się kolejny 

raz z Prezesem Spółki i rozmawialiśmy na temat opracowanego i przesłanego kilka tygodni 

temu wniosku o zatwierdzenie nowych taryf wodno-kanalizacyjnych przez Wody Polskie. 

 

Następnie A. Kosakiewicz, I Zastępca Burmistrza, uczestniczył w trybie zdalnym w kolejnym 

spotkaniu „Liderzy Samorządu”. 

 

Tego dnia spotkałem się z M. Żurecką, Kierownikiem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kępnie. Spotkanie dotyczyło omówienia nowych zadań realizowanych przez 

ośrodek, a mianowicie: 

1) dodatki węglowe blisko 3800 złożonych wniosków. Wypłacono już ponad 5 mln zł. 

2) wsparcie dla rodzin, które przyjęły uchodźców. 

 

W tym dniu uczestniczyłem w trybie zdalnym w spotkaniu z przedstawicielami firmy Eko-

Efekt Sp. z o.o. z Warszawy. W spotkaniu udział wziął: S. Kraus, Prezes Zarządu Spółki ZZO 

Olszowa Sp. z o.o., B. Bieniak, Prezes Zarządu Spółki Energetyka Cieplna Kępno Sp. z o. o. 



Tak jak w poprzednich informacjach, było to kolejne spotkanie dotyczące omówienia 

wniosku do NFOŚiGW w Warszawie w sprawie budowy elektrociepłowni.  

 

Kolejno spotkałem się z Marianem Lorenz, Prezesem Towarzystwa Ziemi Kępińskiej. 

Spotkanie dotyczyło przygotowań do obchodów kolejnej rocznicy Krwawej Nocy Kępińskiej. 

W spotkaniu udział wzięła: K. Kołcio-Kraus, Sekretarz Miasta i Gminy Kępno oraz S. 

Humelt, inspektor WKS. 

 

Następnie wziąłem udział w spotkaniu, w którym uczestniczyli dyrektorzy kępińskich szkół 

podstawowych, przedszkoli i żłobków, przedstawiciele instytucji kultury, pracownicy WOiK 

oraz GOiOŚ. Najważniejszym tematem spotkania było uzyskanie dopłat do źródeł ciepła 

przez szkoły. Podczas spotkania omówiono również kryteria rekrutacji do szkół i przedszkoli 

a także przedstawiona została oferta instytucji kultury dla uczniów. 

 

Tego dnia wraz z A. Kosakiewiczem, I Zastępcą Burmistrza, uczestniczyłem we Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

 

Na koniec dnia na Hali Widowiskowo-Sportowej uczestniczyłem w kolejnych konsultacjach 

społecznych dotyczących budowy na terenie Gminy Kępno linii szybkich kolei Centralnego 

Portu Komunikacyjnego.  

 

8.9. W dniu 7 października K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wziął udział w otwarciu 

Olimpiady Sportowej pod hasłem: „Sport skarbcem wartości” w Mikorzynie. 

 

Następnie spotkałem się z przedsiębiorcą p. Wójcikiem. Spotkanie dotyczyło zapoznania się z 

przebiegiem trasy CPK według wariantu W52, W51 i W53 przez teren nieruchomości 

należących do p. Wójcika w związku z planowanymi inwestycjami, jakie zamierza 

zrealizować na gruntach stanowiących jego własność.  

 

Tego dnia w Parku Starościańskim spotkałem się z generalnym wykonawcą prac, aby 

osobiście zapoznać się z tempem prowadzonych prac, ich zakresem, a także problemami i 

trudnościami związanymi z realizacją inwestycji. 

 



8.10. W dniu 10 października spotkałem się z mieszkańcem sołectwa Krążkowy. Tematem 

spotkania był planowany przebieg trasy CPK według wariantu W51, który to przebiega przez 

grunty rodzinnego gospodarstwa rolnego, które to jest prowadzone przez trzecie pokolenie 

jego rodziny. Mieszkaniec pytał, czy jest szansa, aby doprowadzić do zmiany przebiegu trasy 

CPK, wg wariantu W52 pozytywnie zaopiniowanego przez RM. 

 

Następnie wspólnie z A. Hącią, Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej, z okazji 20-lecia 

Święta Drzewa posadziłem nowe drzewa na terenie Osiedla 700-lecia w Kępnie. Akcja ma na 

celu zaangażowanie do sadzenia i ochrony drzew oraz podejmowania różnorodnych działań 

dla środowiska i klimatu. 

 

8.11. W dniu 11 października K. Godek, II Zastępca Burmistrza, spotkał się z dyrektorami 

instytucji kultury. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

instytucje kultury. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Tego dnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania były bieżące 

sprawy i działania podejmowane przez spółki. 

 

8.12. W dniu 12 października spotkałem się z R. Pielesem, Prezesem Zarządu Spółki TBS 

Kępno Sp. z o.o. Spotkanie dotyczyło omówienia aktualnej sytuacji ekonomicznej spółki. 

Mówiliśmy o prowadzonych remontach mieszkań należących do spółki oraz stanowiących 

własność komunalną gminy. 

 

Tego dnia spotkałem się z D. Leśniarkiem, dyrektorem Kępińskiego Ośrodka Kultury. 

Spotkanie dotyczyło organizacji (lub nie) w bieżącym roku, a konkretnie w grudniu br. 

Jarmarku Bożonarodzeniowego w związku z aktualną sytuacją ekonomiczną. 

  

8.13. W dniu 13 października spotkałem się z dwoma mieszkańcami Olszowy w sprawie 

kontynuacji umowy dzierżawy gruntów rolnych położonych w miejscowości Olszowa. W 

spotkaniu udział wzięła M. Piętka, naczelnik WPPiGN. 

 

 



 

Następnie uczestniczyłem w jubileuszu 30-lecia działalności Przedszkola Sióstr Boromeuszek 

w Kępnie. Na ręce S.M. Laury, dyrektora Przedszkola przekazałem bon oraz życzenia, aby 

praca w przedszkolu dawała dużo radości, satysfakcji i pogody ducha, a piękny jubileusz był 

inspiracją do dalszych inicjatyw i pracy na rzecz najmłodszych mieszkańców Naszej Gminy. 

Upominki dla najmłodszych wychowanków Przedszkola przekazała M. Frala-Kędzior, 

naczelnik WOiK oraz K. Górecka, zastępca naczelnika WOiK. 

 

Kolejno spotkałem się z K. Jastrzębską, M. Domagałą oraz M. Knapik, przedstawicielami 

firmy urbanistycznej. Tematem spotkania było omówienie aktualnego stanu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kępno oraz kierunków jego zmiany. W spotkaniu 

udział wzięła M. Piętka, naczelnik WPPiGN. 

 

Tego dnia udzieliłem wywiadu w Radio SUD na następujące tematy: 

1. Dofinansowanie w programie Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka" na lata 2022-

2024.  

2. Budowa przystanku w rejonie Dworca Zachodniego. 

3. Dotacja z PFRON-u w ramach realizacji projektu „Dostępny samorząd”.  

4. Sytuacja w kępińskich placówkach oświatowych. 

5. Sygnalizacja świetlna na terenie miasta. 

6. Wyzwania i problemy podczas prac nad budżetem Gminy Kępno. 

 

Na koniec dnia wraz z K. Godkiem, II Zastępcą Burmistrza, odwiedziłem Państwa R i W. 

Pawlak z okazji jubileuszu 60-lecia pożycia małżeńskiego. Dostojnym Jubilatom złożyłem 

życzenia oraz przekazałem upominek i pamiątkowy list gratulacyjny. 

 

8.14. W dniu 14 października spotkałem się z mieszkańcem Kierzna. Przedmiotem spotkania 

była uciążliwość hodowli bydła oraz działania organów i właściciela gospodarstwa 

zmierzające do usunięcia występujących nieprawidłowości. W spotkaniu udział wzięła: M. 

Piętka, naczelnik WPPiGN oraz M. Oreś, naczelnik WGOiOŚ. 

 

Następnie w Szkole Podstawowej w Świbie uczestniczyłem w uroczystości z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej. Święto miało uroczysty i wyjątkowy charakter z racji nadania szkole 

sztandaru. Do szkolnego grona dołączyli pierwszoklasiści, którzy oficjalnie zostali pasowani 



na uczniów. Podczas uroczystości wręczyłem nagrody dla najlepszych nauczycieli i 

dyrektorów oraz uhonorowałem Krzysztofa Grabowskiego, Wicemarszałka Województwa 

Wielkopolskiego, medalem oraz dyplomem z okazji 360-lecia nadania Kępnu praw miejskich. 

W uroczystości uczestniczył Wicemarszałek Krzysztof Grabowski oraz radni Komisji 

Oświaty Rady Miejskiej, grono pedagogiczne, uczniowie oraz mieszkańcy Świby.  

 

Kolejno podpisałem z K. Grabowskim, Wicemarszałkiem Województwa Wielkopolskiego, 

umowę na dofinansowanie zadania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej na terenie 

Gminy Kępno na cele rekreacyjno-sportowe”. Gmina Kępno w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich uzyskała dofinansowanie w wysokości 111 093 zł na zagospodarowanie 

kolejnych terenów w mieście na cele rekreacyjne. Całkowita wartość zadania wynosi 

195 727,05 zł. 

 

Tego dnia K. Godek, II Zastępca Burmistrza, spotkał się z Katarzyną Godek, pracownikiem 

PCPR w Kępnie, A. Wojtaszek, radną Rady Miejskiej oraz S. Opacem, członkiem Rady 

Sołeckiej w Osinach w sprawie projektu dotyczącego nauki języka polskiego dla osób 

narodowości ukraińskiej, realizowanego wspólnie z PCPR. 

 

8.15.  W dniu 17 października wraz z J. Ciesielskim, Skarbnikiem Miasta i Gminy Kępno w 

Poznaniu, wziąłem udział w drugiej edycji Local Trends – Europejskiego Forum 

Samorządowego. Local Trends to projekt, którego celem jest wzmocnienie głosu miast, gmin, 

powiatów i województw w dyskusji o rozwoju społeczno-gospodarczym kraju. 

 

Następnie K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wraz z G. Mikołowskim, Przewodniczącym 

Rady Miejskiej w Kępnie powitał liczną, ponad 40-osobową grupę – uczestników programu 

Erasmus +, którzy odwiedzili Ratusz. Młodzież z 6 europejskich krajów: Grecji, Turcji, 

Rumunii, Chorwacji, Portugalii i Polski przebywała w Kępnie w ramach międzynarodowej 

współpracy prowadzonej przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Kępnie. 

 

8.16. W dniu 18 października K. Godek, II Zastępca Burmistrza, spotkał się z dyrektorami 

instytucji kultury. Tematem spotkania były bieżące sprawy i działania podejmowane przez 

instytucje kultury. 

 

Następnie prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 



 

Kolejno K. Godek, II Zastępca Burmistrza, wziął udział w posiedzeniu Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kępnie. 

 

Tego dnia spotkałem się z przedsiębiorcą p. Wójcikiem. Było to ponowne spotkanie, które tak 

jak poprzednio (z dnia 07.10.br.), dotyczyło tej samej tematyki. 

 

Na koniec dnia wziąłem udział w Radzie Nadzorczej Spółki TBS Kępno Sp. z o.o. Porządek 

obrad obejmował w szczególności omówienie i przyjęcie sprawozdania z działalności TBS 

Kępno za I półrocze 2022 r. zapoznanie się z aktualna sytuacją finansową Spółki.  

 

8.17. W dniu 19 października w Wieruszowie zawarłem umowę notarialną sprzedaży 

nieruchomości położonej w Kępnie, która została zbyta w trybie przetargu nieograniczonego.  

 

Następnie spotkałem się z M. Misałą, Prezesem Zarządu Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z 

o.o. Spotkanie dotyczyło omówienia „przesłuchania” w Gminie Baranów przez Wójt Gminy 

B. Lewandowską, Skarbnika Gminy Baranów, pracownika wydziału podatków i radcę 

prawnego Gminy Baranów w sprawie prolongaty płatności podatku od nieruchomości przez 

spółkę na rzecz Gminy Baranów.  

 

Kolejno spotkałem się z B. Bieniakiem, Prezesem Zarządu Spółki Energetyka Cieplna Kępno 

Sp. z o.o. Spotkanie dotyczyło organizacji przez spółkę Energetyka Cieplna w porozumieniu z 

Gminą Kępno sprzedaży opału węgla dla mieszkańców Miasta i Gminy Kępno. 

 

Tego dnia uczestniczyłem we Wspólnym Posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

 

Następnie K. Godek, II Zastępca Burmistrza, uczestniczył w uroczystości otwarcia Farmy 

Wiatrowej w Donaborowie. 

 

Na koniec dnia wraz z K. Godkiem, II Zastępcą Burmistrza oraz Sekretarz Miasta i Gminy 

uczciłem 77. rocznicę tragicznych wydarzeń Krwawej Nocy Kępińskiej. Pamięć ofiar 

pomordowanych przez funkcjonariuszy Powiatowego Urzędu Bezpieczeństwa uczczona 

została wspólną modlitwą. W uroczystej Mszy Świętej odprawionej w Kościele św. Marcina 



w Kępnie uczestniczyli przedstawiciele samorządu Miasta i Gminy Kępno, Powiatu 

Kępińskiego, harcerze, delegacje szkół, instytucji, organizacji oraz mieszkańcy.  

 

8.18. W dniu 20 października spotkałem się z A. Tomalkiewiczem, Prezesem Zarządu ZUK 

Caloring. Spotkanie dotyczyło spraw związanych ze sprzątaniem dróg i ulic.  

 

Następnie spotkałem się z B. Bieniakiem, Prezesem Zarządu Spółki Energetyka Cieplna 

Kępno Sp. z o.o. Spotkanie podobnie jak w dniu 19.10.br. dotyczyło organizacji sprzedaży 

węgla za pośrednictwem Gminy. W spotkaniu udział wziął W. Płocharz, radca prawny. 

 

Tego dnia spotkałem się z B. Sowa, Prezesem firmy Elektromex Sp. z o.o oraz S. 

Przybylskim. Dyskusja dotyczyła zaawansowania prac inwestycji rewitalizacji Parku 

Starościańskiego oraz Parku Miejskiego. 

 

Kolejno spotkałem się z K. Mega, Prezesem Kępińskiego Przedsiębiorstwa Drogowo-

Mostowego. Spotkanie dotyczyło realizacji inwestycji drogowych: Kierzno-Domanin oraz 

Kierzno-Mechnice. 

 

Na koniec dnia wraz z K. Godkiem, II Zastępcą Burmistrza, w hali widowiskowo-sportowej,  

z okazji Dnia Seniora uczestniczyłem w koncercie Katarzyny Jamróz i Jacka Borkowskiego. 

 

8.19. W dniu 21 października wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich 

w Krakowie. Podczas posiedzenia członkowie Zarządu Związku omawiali ustawy 

„energetyczne” – o preferencyjnej sprzedaży węgla i o ograniczeniu wysokości ceny energii 

elektrycznej. Porządek obrad Zarządu obejmował: 

1. Powitanie, przyjęcie porządku obrad i protokołu z posiedzenia w Olsztynie z dnia 

26.08.22r. 

2. Wystąpienie Mirosława Legutko, Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, 

Przewodniczącego Krajowej Rady RIO – potrzeba podjęcia prac nad systemowymi 

rozwiązaniami finansów JST. 

3. Informacja o pracach Komisji Wspólnej Rządu i ST oraz pracach parlamentarnych. 

4. Ustawy „energetyczne” – o preferencyjnej sprzedaży węgla i o ograniczeniu wysokości 

ceny energii elektrycznej. 

5. Młodzieżowe Rady Miast tworzą „federację” - stowarzyszenie umożliwiające współpracę i 



wymianę doświadczeń. 

6. Zaopiniowanie projektów ustaw: 

a) o szczególnych rozwiązaniach mających na celu przeciwdziałanie wysokim cenom energii 

(KO), 

b) o zmianie ustawy o gospodarce opakowaniami i odpadami opakowaniowymi oraz ustawy o 

odpadach (MKiŚ), 

c) o zmianie ustawy – Prawo oświatowe (Lewica), 

d) o zmianie ustawy o referendum lokalnym (poselski), 

e) o zmianie ustawy – Prawo budowlane (GUNB), 

f) o zmianie niektórych ustaw w celu ustanowienia 35-godzinnego tygodnia pracy (Lewica), 

g) o aktywności zawodowej (MRiPS), 

h) o zatrudnianiu cudzoziemców (MRiPS), 

i) o zmianie ustawy o Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej i 

Punkcie Informacji dla Przedsiębiorcy oraz niektórych innych ustaw (MRiT), 

j) o zmianie ustawy o zasadach kształtowania wynagrodzeń osób kierujących niektórymi 

spółkami (gr. posłów), 

k) o zmianie ustawy o działalności leczniczej (Lewica), 

l) o zmianie ustawy – Prawo o ruchu drogowym oraz ustawy o kierujących pojazdami (PiS), 

m) o zmianie ustawy o transporcie kolejowym (KO), 

n) o zmianie ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w 

zakresie dróg publicznych (KO), 

o) o zmianie ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych oraz ustawy – Prawo o 

prokuraturze (KO). 

7. Zaopiniowanie projektów rozporządzeń: 

a) MKiŚ ws. wzoru wniosku o wypłatę dodatku elektrycznego, 

b) MKiDN ws. maksymalnych stawek opłat za ponowne wykorzystywanie informacji sektora 

publicznego nakładanych przez muzea państwowe i muzea samorządowe, 

c) MFiPR ws. udzielania pomocy inwestycyjnej na infrastrukturę lokalną w ramach 

regionalnych programów na lata 2021-2027, 

d) MFiPR ws. udzielania pomocy wspierającej efektywność energetyczną w ramach 

regionalnych programów na lata 2021-2027, 

e) MFiPR ws. udzielania pomocy na inwestycje w układy wysokosprawnej kogeneracji oraz 

na propagowanie energii ze źródeł odnawialnych w ramach regionalnych programów na lata 

2021-2027, 



f) MRiT ws. finansowego wsparcia udzielanego na realizację niektórych przedsięwzięć 

mieszkaniowych, 

g) MRiT ws. książki obiektu budowlanego oraz systemu Cyfrowa Książka Obiektu 

Budowlanego. 

8. Stanowisko Komisji Klimatu dotyczące działań w zakresie transformacji energetycznej w 

gminie i w zakresie wsparcia mieszkańców. 

9. Korespondencja do rozpatrzenia. 

10. Sprawy wniesione. 

 

8.20. W dniu 24 października w Kaliszu spotkałem się z B. Matusiak, Konserwatorem 

Zabytków. Spotkanie dotyczyło rewitalizacji budynku po byłej synagodze. W spotkaniu 

udział wziął kierownik budowy. 

 

Kolejne spotkanie dotyczyło wizyty w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. w 

Kaliszu. 

- budowa oświetlenia w parku w Hanulinie, 

- rozpoczęcie budowy I etap monitoringu, 

- montażu stacji ładowania aut elektrycznych, 

- przestawienia słupów oświetlenia ulicznego przy ul. Granicznej, 

- montażu nowego oświetlenia przy ul. Broniewskiego (rejon nowego przystanku PKS). 

 

Następnie w Kaliszu uczestniczyłem w Inauguracji Roku Akademickiego Akademii Kaliskiej 

im. Prezydenta Stanisława Wojciechowskiego połączonej z uroczystym nadaniem tytułu 

Doktora Honoris Causa prof. dr. hab. A. Sulimie-Kamińskiemu. 

 

8.21. W dniu 25 października w Kaliszu w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. 

wziąłem udział w spotkaniu – „Platforma do zarządzania miastem i gminą, jednostkami 

podległymi i modułami zawierającymi szeroko pojęte rozwiązania Smart City". 

 

 

 

Opracowały: D. Gurdak, S. Humelt. 

 


